
 
 
 

Protokół Nr 33/2010 
z posiedzenia XXXIII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 11 sierpnia 2010 roku 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 9.56 
 
 
Porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/204/2010 Rady Gminy Obryte z 

dnia 16 lipca 2010r. w sprawie zmiany Uchwały budżetu Gminy Obryte na rok 2010. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcia posiedzenia XXXIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Andrzej Rutkowski – 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
 
Ad.2. Pan  Wiceprzewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 
obecnych jest 10. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Godz. 9.58 – na posiedzenie Sesji przybył Pan Mroczkowski Władysław. Stan radnych 
zwiększył się do 11. 
 
Ad.3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
P. Wiceprzewodniczący zapytał, czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad. 
Nie zgłoszono żadnych zmian do porządku obrad. 
 
Za przyjęciem przedstawionego porządku obrad głosowało 11 radnych – 100% obecnych. 
 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
 
P.Wiceprzewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Pudlis – tą drogę na końcu Sadykrza miała przejąć Gmina, a okazuje się, że ludziom 
zabrania się korzystać z niej a nawet mandatami chcą karać mieszkańców.. Ta droga jest 
potrzebna i używana przez mieszkańców, więc jak ją zamkną to się zrobi kłopot. 
P. Książak – kiedy Pan Wójt zakupi  przystanki. 
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P. Radecki –krzaki , które zostały wycięte przy drodze są niedokładnie wycięte. Na drugi raz 
to niech Wójt przypilnuje trochę tego pracownika, co wycina te krzaki. 
P. Wójt – w tą sobotę to sprzątnie.  
P. Książak – awaria wody była na dróżce, jak się zjeżdża w bok z Zambskiej drogi i tam się 
dół teraz zrobił, wjechać nie można. Trzeba przywieźć jakiegoś żwiru czy piasku i to zasypać, 
wyrównać.  
P. Oleksa – jak się wyjeżdża z Psar Nowin na drogę asfaltową  i w Psarach Malikach też, 
trzeba powycinać krzaki, bo widoczność zasłaniają.  
 
Godz. 10.01 – na posiedzenie Sesji przybył Pan Smyk Lech. Stan Radnych zwiększył się do 
12.  
 
Ad. 5. Podjęcie Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/204/2010 Rady Gminy Obryte 
z dnia 16 lipca 2010r. w sprawie zmiany Uchwały Budżetu Gminy Obryte na rok 2010. 
 
P.Wiceprzewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Abramczyk -  każda Uchwała przed podjęciem trafia do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w celu sprawdzenia. W momencie, kiedy poprzednia Uchwała była już podjęta i zawieziona 
do RIO i tam zaczęli j ą badać pod kątem wzięcia obligacji i wydania opinii na temat 
możliwości wykupu obligacji, to dopiero zwrócili uwagę, że chcieliby widzieć w rubryce 
„Kredyty, pożyczki, papiery wartościowe” konkretnie te 1.500.000 zł, na które chcemy wziąć 
obligacje. Nie zwrócili na to wcześniej uwagi, przed poprzednią sesją dzwoniłam, to mówili, 
że jest wszystko w porządku. A teraz prosili, żeby jednak przesunąć te środki w odpowiednią 
rubrykę. A jak się przesuwa środki, to prawie wszystkie załączniki ulegają zmianie i w  
związku z tym jest ta sesja.  
P. Pudlis – w budżecie w zasadzie nie zmienia się nic. 
P. Abramczyk – nie, to jest tylko przesunięcie środków z jednej rubryki do drugiej. I trzeba 
było to jak najszybciej poprawić. 
 
P. Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem Uchwały głosowało 12 radnych. 
 
Uchwała Nr XXXIII/208/2010 zmieniająca Uchwałę Nr XXXII/204/2010 Rady Gminy 
Obryte z dnia 16 lipca 2010r. w sprawie zmiany Uchwały Budżetu Gminy Obryte na rok 2010 
została podjęta.  
 
Ad 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
 
P.Wiceprzewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Wójt – dot. interpelacji P. Książak – początkowo tak chcieliśmy załatwić sprawę, żeby ta 
firma z Bydgoszczy, co produkuje te przystanki, zrobiła i fundamenty i wszystko, ale nie 
zgodzili się na to, więc wzięliśmy Pana Krawczyka z Sokołowa i on zrobi fundamenty i 
wyłoży kostką. Od poniedziałku już zaczynają. Jak już to będzie gotowe, to dzwonimy i w 
ciągu dwóch dni przywożą przystanki. 
P. Smyk – a całe konstrukcje to stamtąd będą. 
P. Wójt – tak, gotowe konstrukcje przywożą i zakładają. 
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P. Mroczkowski J. – ile taki przystanek kosztuje. 
P. Wójt – plastikowy 3.600 zł, a szklany to ponad 4.000 zł. 
P.Mroczkowski Wł. – ile sztuk jest zamówione? 
P. Wójt – 12 sztuk tj.: 2 w Psarach, 4 w Obrytem, 2 w Gródku, 2 w Sadykrzu i 2 w 
Wielgolesiu, tak że po tej głównej trasie robimy cały czas.  Jest trochę problem, żeby zmieścić 
się z tymi przystankami. Najgorzej koło P. Seroki. 
P. Smyk – ten przystanek w ogóle jest niepotrzebny. Można było postawić koło cmentarza, po 
drugiej stronie, tam więcej miejsca jest.  
P. Wójt -  koło DPS-u to będzie stał na wysepce. 
P. Smyk – koło Gorczyńskiego zrobić ten drugi przystanek na Wyszków. 
P. Wójt – tam słupy są. Dot. interpelacji P. Radeckiego – krzaki w sobotę będą sprzątnięte, na 
Nowinach też od razu wytniemy. 
P. Radecki – to przy okazji niech Wójt zasypie te dołki koło P. Woltańskich, a jak będzie 
sporo gruzu to od razu koło mnie też trzeba zasypać. 
P. Smyk – kiedy eternit zostanie położony na WDK. Jak deszcz pada, to po ścianach leci.  
P. Wójt – zrobią, jak skończą w Gródku. 
P. Mroczkowski Wł. – oświadczenia majątkowe to do 10 września trzeba składać. 
P. Mroczkowski J. – jak to trzeba wypełnić. Jakie dane wpisać. 
P. Abramczyk – te wcześniejsze dane chyba trzeba powtórzyć. 
P. Oleksa – stan na kiedy to ma być. 
P. Mroczkowski J. – ktoś musi nam to wyjaśnić. 
P. Abramczyk – jak P. Bala wróci z urlopu ,to jej przypomnę i poinformujemy Panów.  
P. Pudlis – ta droga na końcu Sadykrza miała być przejęta pod Gminę. Ludzie z nadleśnictwa 
nie pozwalają jeździć po niej, że to jest ich, mandatami chcą karać. 
Na posiedzenie poproszono Panią Godlewską – pracownika Urzędu Gminy. 
P. Godlewska – ta droga jest gminna, jest nawet decyzja od Dyrektora Regionalnego. Mogę 
dać odpowiednie dokumenty. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski i informacje.  
 
P. Wójt – zapraszam wszystkich radnych w niedzielę 15 lipca na odpust do Sokołowa 
połączony z otwarciem Centrum wsi. Zaproszenia poszły, poczęstunek będzie w szkole, kto 
ma ochotę, to zapraszam.  
 
Ad. 8. Zakończenie obrad. 
 
Godz. 10.18 – Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXIII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
       Protokolant: 
 
/Natalia Szczepanik/ 
 
        Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
          
                             /Andrzej Rutkowski/ 
 


